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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget  

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 11. februar 2015 stillet mig 

følgende spørgsmål 59 alm. del, stillet efter ønske fra Steen Gade (SF), som jeg 

hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål 59 

 

"Vil regeringen drøfte en sådan plan med KL med henblik på at lave en aftale om, 

hvornår en sådan kortlægning senest skal være færdig i kommunerne?” 

 

Svar 

 

Jeg kan henvise til min besvarelse af alm. del spørgsmål 58, hvoraf fremgår, at der 

allerede i dag er en omfattende viden om asbest i den danske bygningsmasse og om 

i hvilke typer bygninger, der er en forhøjet risiko for forekomst af asbest. Det er derfor 

min umiddelbare vurdering, at en kortlægning ikke vil kunne bringe meget mere nyttig 

viden, end vi i forvejen har.  

 

Da håndteringen af asbest i byggeriet berører en række ministerier har jeg taget 

initiativ til i samarbejde med de relevante ministerier at se på, om der er behov for at 

iværksætte nye tiltag, herunder om den informationsindsats, der findes i dag, bør 

styrkes.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Rasmus Helveg Petersen 
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